
Dagsorden/referat 
Bestyrelsesmøde 
Dato: 13/5 2022 

 
Mødet er kl.   9,30                 Hos: Ida Hestbæk 
 
Indkaldte:  Ida, Børge, Jesper, Kim og Peder……..     samt suppleanter ….. 
 
   

Emne Referat 

1) Godkendelse af referat  
Godkendt 

2) Digeprojektet, status 

2. synsrapport er lavet. Kyst-havneviden (KH) har vurderet arbejdet 
går planmæsigt og er iorden. 
Et knækket hjørne på et trin bliver repareret. 
Henvendelse  ang trappetrinenes stigning. Bestyrelsen har 
afprøvet trappen og mener den er ok. Henrik mener også mener 
også trappen opfylder kravene. Trinene er også under produktion. 
Arbejdet går i gang igen  efter efterårsferien. Entreprenøren 
forventer altså at færdiggøre arbejdet i år. 

3) Arbejdsdag 

/strandrensning 

Der vil blive indkaldt til arbejdsdag torsdag den 26.maj kl 10,00 på 
Fjordternevej 19. Her mødes vi som sædvanligt til kaffe og 
rundstykker. Husk selv at medbringe kaffen/teen. Her aftales 
arbejdsopgaver.  
Der kommer ikke flismaskine i år.  
 

4) Ordinær 

generalforsamling 2022 

Mødet afholdes i Hvidbjerg kl 10,00 den 28.maj 2022. Udsende 
indkomne forslag. 
Udsende følgebrev til medlemmer. 

5) Affaldssortering 

Ebbe har bedt om et pkt på GF ang affaldssortering. 

Bestyrelsen mener vi starter op med kommunens løsning. Det kan senere 

tages op til revision. Naboer kan evt lave indbyrdes aftaler. 

 

6) Betalinger til diget, 

status. 

Næste opkrævning til 

diget 

 

2 medlemmer har dags dato ikke betalt.  

Betaling af rate 2 til 1.januear 2023. 14,000kr 

 
 

7) Græsslåning af diget 
Ida kontakter et firma til slåning af diget. (Palle) 

Skråningen mod nord (indersiden) slås til juni. 

8) Matrikel 15e ved 

Hættemågevej 

Bestyrelsen har bruget en del tid og ressourcer på sagen. Den nye 

bestyrelse må videre på det. 

9) Evt. 

 

Hjertestarter er  tjekket 

Brandfare, kvasbunker: Henvendelse fra et medlem: En kvasbunke i 

området, kan man se forskelligt på. Det kan være et fristed for for 



dyreliv og fremme biodiversiteten. Man kan også synes, det ser grimt ud 

og øger risikoen for brandfare. Der er dog ikke noget kommunalt krav 

om at fjerne kvas. Om bål og brand i øvrigt, så henvises til 

Beredskabsstyrelsens hjemmeside, hvor der vejledes om brug af grill, 

bålsted m.m. De generelle bestemmelser for afbrænding i området er, at 

brug af grill og åbent bålsted (eks bålskål) er tilladt. Afbrænding af kvas 

m.m. er tilladt Sankt Hansaften – medmindre der er et aktuelt 

afbrændingsforbud. 

Broerne: Der er bestilt brodele. Beløbet er 45,000kr. Set i lyset af, der er 

startet en proces med at få nye broer, mener bestyrelsen, det er for 

mange penge at bruge nu. Det vil blive drøftet broer på GF, da der er et 

forslag fremsat. Der kan evt nedsættes et broudvalg ved samme 

lejlighed. 

Der må altså satses på at at genbruge i år og være lidt kreativ. Ordren 

annulleres og varerne sendes retur. 

 

 

10)  
Torsdag den 26.maj kl 17,30 

  
 


